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خبر فوتبال

شکستن رکورد برانکو 
توسط یحیی گل محمدی

پرسپولیس برای اولین بار در تاریخش، توانست از  �
دور گروهی لیگ قهرمانان ۱۵ امتیاز بگیرد. به گزارش 
فوتبال ۳۶۰، پنج برد و یک شکست در شش بازی دور 
گروهــی لیگ قهرمانان، کارنامــه ای فوق العاده برای 
پرســپولیس بود. آنها برای قطعی کردن صدرنشینی، 
نیاز بــه بردن الریان داشــتند و ایــن کار را هم انجام 
دادند. صعود پرســپولیس همــان هفته قبل قطعی 
شــده بود و آنها با یک مساوی هم احتمالا صدرنشین 
می شــدند اما ریسک نکردند و با بردن الریان، کار را به 
احتمالات نسپردند. پرســپولیس الریان و گوا را در هر 
دو بازی رفت و برگشــت شکســت داد و الوحده هم 
در بــازی رفت از این تیم شکســت خورد. تنها باخت 
پرسپولیســی ها، بازی برگشــت مقابــل الوحده رقم 
خورد. بازی که آنها رکورد مالکیت توپ را شکســتند 
و موقعیت های زیادی داشتند اما نتوانستند گل خورده 
در دقایق ابتدایی را جبران کنند. پرسپولیســی ها پیش 
از این، هیچ وقــت از دور گروهی لیــگ قهرمانان این 
میزان امتیاز را نگرفته بودنــد. اولین دوره ای که لیگ 
قهرمانان برگزار شــد، بازی ها به صورت تک مســابقه 
بود و پرســپولیس با وجود کســب شش امتیاز از سه 
بازی حذف شد. ســال ۲۰۰۹ هم با انصراف الشارجه، 
پرســپولیس با هفت امتیــاز از چهار بــازی به عنوان 
صدرنشین صعود کرد. ســال ۲۰۱۱ پرسپولیس با پنج 
امتیاز در رده آخر گروه حذف شــد، ســال ۲۰۱۲ با ۱۱ 
امتیــاز به عنوان تیم دوم بالا رفت، ســال ۲۰۱۵ هم با 
۱۲ امتیاز تیم دوم گروهش شد، سال ۲۰۱۷ با ۹ امتیاز 
مجوز صعود را گرفت، سال ۲۰۱۸ با بهترین عملکرد 
تا قبل از امسال، ۱۳ امتیاز به دست آورد و صدرنشین 
گروهش شــد، سال ۲۰۱۹ با هفت امتیاز حذف تلخی 
داشــت و فصل پیش هم با ۱۰ امتیاز در صدر جدول 
گروهش به دور بعد رســید. پرسپولیســی ها ســقف 
امتیازات ۱۳ در سال ۲۰۱۸ با برانکو را این فصل به ۱۵ 
امتیاز افزایش دادند. عملکردی درخشان که می تواند 
کارنامه آســیایی یحیی را بهتر از گذشــته کند. در بین 
ســایر تیم های ایرانی هم این عملکرد پرسپولیس، در 
رده دوم بهترین کارنامه های دور گروهی قرار می گیرد. 
سال ۲۰۰۵، پاس دنیزلی از شش بازی دور گروهی پنج 
برد، یک مساوی و ۱۶ امتیاز به دست آورد. پرسپولیس 
این فصل با ۱۵ امتیاز، بعــد از این تیم قرار می گیرد و 
صاحب دومین عملکرد موفق تیم های ایرانی در دور 

گروهی لیگ قهرمانان آسیاست.

واکنش شاهین طبع به احتمال 
حضور «پری پتی» در تیم ملی

سرمربی تیم ملی بســکتبال به احتمال حضور  �
«پری پتی» و یک بازیکن ایرانی-آلمانی در این تیم 
در المپیک ۲۰۲۰ توکیو واکنش نشــان داد. مهران 
شاهین طبع، سرمربی تیم ملی بسکتبال که میهمان 
برنامــه ورزش و مردم بود، درباره ابراز تمایل «پری 
پتی»، بازیکن خارجی تیم شــهرداری گرگان، برای 
بازی در تیم ملی بســکتبال ایــران گفت: او علاقه 
زیــادی به ایــران و شــهر گــرگان دارد. به هرحال 
بازی کــردن بــرای بازیکنــان خارجــی در المپیک 
بســیار حائز اهمیت اســت، ولی ما هیچ صحبتی 
بــا او نکرده ایم. قطعا اگر قرار باشــد که بتوانیم از 
بازیکن خارجی اســتفاده کنیم، می توانیم بازیکنان 
خارجی باکیفیت بهتری هم داشــته باشیم. ضمن 
اینکه قوانین این اجازه را می دهد که از یک بازیکن 
خارجی بهره ببریم. او در واکنش به این ســؤال که 
آیا بالاتر از «پری پتی» مدنظر او قرار دارد؟ پاســخ 
داد: بله. شــاهین طبع عنوان کــرد: بهنام یخچالی 
را در آلمــان داریــم. همچنین یــک بازیکن به نام 
جلال پور که قرار اســت به کمپ بیاید و تمرینی در 
کنار ما داشته باشد. هنوز پرونده این بازیکن در فیبا 
قطعی نشده و قرار است در روزهای آینده مکاتباتی 

انجام شود تا از او استفاده کنیم. 

حق با پرسپولیس است؟
پرسپولیســی ها در شــرایطی به تصمیم سازمان  �

لیگ نســبت به برابر نبودن تعداد مســابقات این تیم 
و اســتقلال در زمان شــهرآورد ۹۵ معترض هستند 
کــه در نیم فصل اول، با دو مســابقه کمتر به مصاف 
حریف خود رفتند! به گزارش ایسنا، در نیم فصل اول 
بیستمین دوره لیگ برتر فوتبال ایران، به دلیل حضور 
پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا، سازمان لیگ 
با چالش برگزاری مســابقات بر اساس زمان بندی از 
پیش تعیین شــده روبه رو شد و همین مسئله موجب 
شــد تا بســیاری از مســابقات با تغییر زمانی مواجه 
شوند و جدول لیگ برتر در شرایط نابرابر قرار گیرد به 
همین دلیل نیز صدای اعتراض بسیاری از تیم ها بلند 
شد و در نهایت اواخر نیم فصل بود که با برنامه ریزی 
صورت گرفته، جدول لیگ مجددا به شــرایط تعادلی 
از نظر تعداد بازی برای تیم های لیگ برتر رســید. از 
جمله دیدارهــای چالش برانگیز نیم فصل اول برای 
ســازمان لیگ، شــهرآورد ۹۴ پایتخت بــود؛ چراکه 
اســتقلالی ها برگزاری این دیدار را منوط به برگزاری 
دیدار پرســپولیس مقابل سپاهان اعلام کردند که در 
صورت برگزارنشــدن این مسابقه، مقابل پرسپولیس 
بــه میدان نخواهند رفت. پرویــز مظلومی، به عنوان 
سرپرســت وقت باشگاه استقلال عنوان کرده بود که 
باید دیدار تیم های فوتبال پرســپولیس و سپاهان که 
به دلیل حضور پرسپولیســی ها در فینال رقابت های 
لیگ قهرمانان آســیا، زمــان برگــزاری آن در تقویم 
رقابت های لیگ برتر به عنوان یکی از دیدارهای هفته 
هفتم نامعلوم بود، برگزار شود و تنها در این صورت 
استقلال در هفته هشتم مقابل پرسپولیس به میدان 
خواهد رفت. رئیس کمیته برگزاری مســابقات لیگ 
برتر فوتبال نیــز در واکنش به ایــن اظهارات، اعلام 
کرد که خیلی زود به اســتقبال چالش های شهرآورد 
رفته ایــم و بــا توجه بــه اظهارات مطرح شــده، اگر 
ســازمان لیگ دیدار تیم های پرسپولیس و سپاهان را 
چه قبل و چه بعد از شهرآورد برگزار کند، حاشیه ساز 
خواهد بود؛ در نهایت اما پس از فینال لیگ قهرمانان 
آسیا بازی های معوقه را برگزار خواهیم کرد و پس از 
آن نیز ســراغ شهرآورد خواهیم رفت؛ این بدان معنا 
بود که ســازمان لیگ با درخواست باشگاه استقلال 
موافقــت کرده و شــهرآورد پایتخت زمانــی برگزار 
می شود که دیدار دو تیم در شرایط برابر از نظر تعداد 
بازی قرار گیــرد. با این وجود دیدارهای پرســپولیس 
مقابل نساجی، ذوب آهن و سپاهان قبل از شهرآورد 
برگزار شــد اما در همین حد فاصل زمانی استقلال از 
ســری رقابت های هفته نهم و دهــم مقابل گل گهر 
ســیرجان و آلومینیوم اراک به میدان رفت تا قبل از 
شــهرآورد ۹۴ پایتخــت که قرار بــود در قالب هفته 
هشتم رقابت های نیم فصل اول بیستمین دوره لیگ 
برتر برگزار شود، پرسپولیســی ها دو مسابقه کمتر از 

حریف خود انجام داده باشند.
به تازگی اما باشگاه پرسپولیس در بیانیه ای اعتراض 
خود را به تصمیمات ســازمان لیگ اعلام کرد. در این 
بیانیه آمده است: این افراد باید پاسخ گوی تصمیمات 
خود باشــند و به طرفداران پرشور پرسپولیس بگویند 
بر اســاس چه متــر و معیاری، یک تیم را در شــرایط 
نابرابــر وادار بــه حضــور در داربــی می کننــد؟ چرا 
چنین تصمیماتی در زمــان داربی رفت، رقم نخورد؟ 
دوســتانی که علاقه خاصی به مصاحبه دارند، آیا به 
یاد می آورند در واکنش به فشــار شدید از سوی مدیر 
برکنارشده باشــگاه رقیب، چطور واکنش نشان دادند 
و برنامه دیدارهای پرســپولیس را شبانه تغییر دادند؟ 
آیــا به یاد می آورند که بارها وعــده دادند داربی پس 
از مساوی شــدن تعداد دیدار هر دو تیم برگزار شود؟ 
دلیل این همه تبعیض چیست؟ وقتی مدیران باشگاه 
مصاحبه کردند و از مسئول کمیته مسابقات خواستند 
تا پاســخ گو باشــد، مصاحبه ای انجام داد و گفت که 
در رسانه ها جواب باشــگاه پرسپولیس را نمی دهد و 
نامه نــگاری می کند؛ پس چرا از پاســخ گویی به موقع 
طفــره رفت؟ این مســائل چه معنایــی دارد؟ قبل از 
این بیانیه نیز ابراهیم شکوری، معاون اجرائی باشگاه 
پرســپولیس اعلام کرد که قبل از سفر به هند، بنده و 
چند نفــر از همکارانم در مورد برنامه ریزی ســازمان 
لیــگ صحبــت کردیــم و مکاتبات لازم نیــز صورت 
پذیرفته و بار دیگر تأکید می کنم امیدواریم مســئولان 
این سازمان، بهترین تصمیم را بگیرند و مثل نیم فصل 
اول، شهرآورد پایتخت را با وجود بازی های برابر برای 
هر دو تیم برگزار کنند. پرسپولیســی ها در شــهرآورد 
۹۴ مقابل اســتقلال، هرچنــد دیدارهای معوقه خود 
مقابل نساجی، ذوب آهن و سپاهان را برگزار کردند اما 
برگزاری دو دیدار اســتقلال مقابل گل گهر سیرجان و 
آلومینیوم اراک از سری رقابت های هفته نهم و دهم 
رقابت های لیگ برتر باعث شد تا در نهایت پرسپولیس 
با دو مســابقه کمتر به مصاف حریف خود برود. حال 
ســؤال اصلی این اســت؛ آیا شــهرآورد ۹۴ پایتخت 
در شــرایط برابر از نظر تعداد بازی برگزار شــده است 
که مسئولان باشگاه پرســپولیس از نابرابری در مورد 
شهرآورد ۹۴ به دلیل برابرنبودن تعداد بازی ها سخن 
به میان آورده و خواستار برابرشدن تعداد مسابقات دو 
تیم شــده اند؟ در حال حاضر نیز دیدار تیم های فوتبال 
صنعت نفت آبادان و اســتقلال تهران درست مشابه 
اتفاقی که برای پرســپولیس مقابل نســاجی رخ داد، 
معوق شــده اســت و طبق برنامه ریزی صورت گرفته 
به نظر می رســد که شــهرآورد ۹۵ در شرایطی برگزار 
می شــود که اســتقلالی ها یک بازی کمتر نســبت به 
حریف خــود انجام داده اند. باید خاطرنشــان کرد که 
دیدار برگشــت شــهرآورد پایتخت بر اســاس برنامه 
زمان بندی شــده از ســوی ســازمان فوتبال ایران قرار 
اســت ۲۲ اردیبهشت ماه ســال جاری و از چارچوب 

رقابت های هفته ۲۳ لیگ برتر برگزار شود.

برنامه

شنبه ۱۱ اردیبهشت
کریستال پالاس – منچسترسیتی ۱۶:۰۰

برایتون – لیدز ۱۸:۳۰
الچه – اتلتیکو مادرید ۱۸:۴۵

رئال مادرید – اوساسونا ۲۳:۳۰
کروتونه – اینتر ۲۰:۳۰

۱-نام مناقصه گزار : شــرکت توزیع برق فارس به آدرس شــیراز خیابان معدل حدفاصل فلســطین و 
ملاصدرا تلفن ۸۰-۳۲۳۱۹۳۷۴-۰۷۱      تلفن امور تدارکات ۰۷۱-۳۲۳۱۷۸۶۹

۲- موضوع مناقصه : اجرای عملیات بازدید ، نظارت مکانیزه ، تست و بارگیری شبکه های توزیع نیرو در 
سطح شهرستان های تابعه بر اساس استاندارد های مصوب وزارت نیرو به صورت ادغامی

۳- زمان دریافت اسناد مناقصه: از تاریخ ۱۴۰۰/۰۲/۱۱ تا ساعت ۱۹ مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۱۶ ، به مدت ۵ روز 
کاری        ۴- مدارک مورد نیاز جهت تحویل اسناد : فیش واریزی به مبلغ ۲۲۰۰۰۰ ریال واریز به حساب 

جاری شماره ۷۴۸۲۷ – ۰۷۸۶۰ بانک تجارت شعبه فلسطین شیراز
۵- آدرس محل تحویل اســناد : شیراز خیابان معدل حدفاصل فلسطین و ملاصدرا شرکت توزیع نیروی 
برق اســتان فارس – امور تدارکات تلفن ۳۲۳۱۷۸۶۹-۰۷۱      ۶- آدرس محل دریافت اسناد : دسترسی 
به اسناد مناقصه از طریق سامانه تدارکات دولت به آدرس www.setadiran.ir ، وسایر اطلاع رسانی ها از 
طریق شــبکه اطلاع رسانی معاملات توانیر به نشانی www.tavanir.org.ir ، سایت پایگاه ملی مناقصات  
www.iets.mporg.ir و شــرکت توزیع نیروی برق استان فارس به آدرس wwww.farsedc.ir  امکان پذیر 

می باشد.    لازم به ذکر است بارگزاری اسناد از طریق سامانه تدارکات دولت الزامی می باشد.
۷- زمان تحویل اسناد : ساعت ۱۰ صبح روز شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱

۸- محــل برگزاری مناقصه : شــرکت توزیع نیروی برق اســتان فارس – طبقــه اول – دفتر معاونت 
پشــتیبانی             ۹- زمان بازگشــایی پاکات : پاکت ارزیابی کیفی شــرکت های مناقصه گر ساعت ۱۲ 
روز شــنبه مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ با حضور اعضاء کمیســیون مناقصه باز و قرائت می گردد و در صورت 

کسب حد نصاب لازم پاکت الف و ب و ج پس از رسیدگی کمیته فنی بازرگانی بازگشایی می گردد.
به پیشــنهادهای فاقد امضاء مشــروط، مخدوش و پیشــنهاداتی که بعد از موعد مقرر در بند ۷ آگهی 
مناقصه واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد.     ۱۰- ذکر شماره مناقصه روی پاکات الزامی بوده و 
حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه آزاد است.     ۱۱- تضمین شرکت در مناقصه : مبلغ ۱.۳۳۵.۰۰۰.۰۰۰ 
ریال که به صورت ضمانتنامه معتبر بانکی ، فیش واریز وجه نقد تایید شــده بانکی یا مطالبات بلوکه 
شده توسط امور مالی این شرکت می باشد که بایستی در پاکت الف قرار گرفته و همزمان با سایر پاکات 
تحویل مناقصه گزار گردد ضمنا تضمین کمتر از مبلغ یاد شــده یا سایر موارد (چک شخصی وجه نقد 
 و ...) قابل قبول نمی باشــد.     ۱۲-شــرکت توزیع برق فارس در رد یا قبول کلیه پیشــنهادات مختار 

می باشد.     ۱۳- مناقصه به صورت عمومی و در یک مرحله برگزار می گردد.
۱۴- پرداخت کلیه هزینه های کسورات قانونی بعهده برنده مناقصه می باشد. 

 ۱۵- ســایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اســناد مناقصه مندرج است.( شــرکت کنندگان در مناقصه 
می بایســت دو روز قبل از آخرین تاریخ تحویل پاکت ها با مراجعه به ســایت توانیر و یا سایت شرکت 
توزیع برق فارس و یا تماس با امور تدارکات ، از آخرین اصلاحات احتمالی اســناد مطلع گردند در غیر 

این صورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مناقصه گران می باشد.)

۱۱۲۹۷۹۶ شناسه آگهی 
نوبت اول

شــرق: باز هــم جــودو و بــاز هــم 
خبرهــای نگران کننــده؛ خبرهایی که 
فقط بــوی تهدیــد و تعلیق می دهد. 
روزی که فدراســیون جودوی ایران با 
 (IJF) فدراســیون جهانی این رشــته
وارد چالش شــد، پرواضح بود که این 
قصه ســر دراز دارد. کمیته انضباطی 
IJF در حالــی تا پیــش از این حکم به 
محرومیــت موقت فدراســیون ایران 
داده بود که حــالا در تازه ترین اقدام، 
تصمیــم ســخت تری را در این زمینه 
اعمال کرده اســت. طبق رأیی که این 
ایران  کمیته منتشــر کرده، جــودوی 
به دلیل عدم رویارویــی با نمایندگان 
اســرائیل بــرای چهار ســال، یعنی تا 
شــهریور ۱۴۰۲ (از ســپتامبر ۲۰۱۹ تا 
ســپتامبر ۲۰۲۳)، از حضور در تمامی 
رویدادهای بین المللی محروم شــده 
انضباطی فدراســیون  اســت. کمیته 
جهانــی جودو صراحتا مدعی شــده 
ایران مقابل  مبارزه نکردن جودوکاران 
به صــورت  اســرائیلی  ورزشــکاران 
ســازمان یافته و با هماهنگی مقامات 
وزارت ورزش و کمیتــه المپیک ایران 
بوده اســت. بر این اساس تا زمانی که 

ایران شرط مسابقه دادن با اسرائیل را نپذیرد، از هر گونه فعالیتی در مجامع 
آسیایی و جهانی تعلیق است.

 تعلیق جودوی ایران از کجا کلید خورد
ماجرای تعلیق موقت فدراســیون جودو به رقابت های قهرمانی جهان 
۲۰۱۹ توکیــو بر می گردد؛ جایی که ســعید ملایی، قهرمان ســابق جهان با 
شکســت عمدی، مجبور به کناره گیری از مبارزه شد تا با نماینده اسرائیل در 
دور بعدی روبه رو نشود. درست از همان زمان به بعد پروژه حذف جودوی 
ایران کلید خورد. ملایی که در این رقابت ها راهی مرحله نیمه نهایی شــده 
بود، مقابــل حریف بلژیکی مصلحتــی باخت تا در مرحلــه بعدی مقابل 
«ســاگی موکی» قرار نگیرد. ســعید در دیــدار رده بندی هــم نتیجه را به 
جودوکار گرجستان واگذار کرد؛ چراکه طبق موازین تعریف شده، ورزشکاران 
ایرانی این اجازه را نخواهند داشــت که در سکوهای اهدای مدال ها هم در 
کنار نماینده های اســرائیلی قرار بگیرند.  جودوکار وزن ۸۱ کیلوگرم با عنوان 
پنجمی به کار خود در این مسابقات پایان داد و به تهران برنگشت و از توکیو 
راهی آلمان شــد. ملایی با این ادعا که مسئولان ورزش ایران او را چندین بار 
تحت فشــار گذاشته اند تا عمدا ببازد و مقابل رقیب اسرائیلی وزن خودش، 
ســاگی موکی، قــرار نگیرد، درخواســت پناهندگی داد تا بــه قول خودش 
شانس رســیدن به مدال های ارزشــمند المپیک در این رشــته را از دست 
ندهد. انتشار خبر پناهندگی نایب قهرمان بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا به 
 قدری بازتاب زیادی در رســانه های خارجی داشت که ماریوس ویزر، رئیس 
فدراســیون جهانی جودو هم شــخصا به آن ورود کرد. ویزر در مصاحبه با 
روزنامه ژاپنی «آساهی شیمبون» با تأیید خبر درخواست پناهندگی ملایی از 
آلمانی ها گفت: «ملایی برخلاف میل باطنی و آمادگی فیزیکی اش مسابقه 
را واگذار کرده اســت. او ما را در جریان شــرایطی کــه برایش پیش آمده، 
گذاشت. سعید گفت مقام های ایران او را مجبور کرده اند با حریف اسرائیلی 
خود مســابقه ندهد و حتی خانواده اش را تحت فشار قرار داده اند». مدتی 
بعــد از مهاجرت ملایی به آلمان بود که ویزر رســما نامــه تعلیق موقت 
فدراســیون جودوی ایران را امضا کرد و صراحتا تأکید کرد که شرط حضور 
جودوکاران ایرانی در رقابت های آســیایی و جهانی، رعایت منشور المپیک 
است که شامل مبارزه با همه ورزشکاران دنیا از جمله اسرائیلی ها می شود.

CAS پرونده جودوی ایران روی میز 
مســئولان ورزش ایران بعد از مهاجرت ســعید ملایی و صحبت های او 
با چند رســانه مختلف آن طــرف آب، چنین ادعایی را کــذب خوانده و به 
کمیتــه بین المللی المپیک (IOC) شــکایت بردند که ایــن اقدام با توطئه 
رئیس فدراســیون جهانی جودو رقم خورده اســت. رئیســی که ادعا شده 
بود همســرش اســرائیلی اســت و ارتباط خوب و نزدیکی با اســرائیلی ها 
دارد. مســئولان ورزش ایران با تأکید بر اینکه ملایی هرگز تحت فشار نبوده، 
همچنین گوشزد کردند که به منشور المپیک پایبند بوده و تخلفی نکرده اند. 
در سوی دیگر اما ویزر، رئیس فدراسیون جهانی جودو، با اشاره به اینکه فرار 

از رویارویی با ورزشــکاران اسرائیلی عین زیرپاگذاشتن منشور المپیک است، 
رأی به تعلیق موقت فدراســیون جودوی ایران داد. ایــن در حالی بود که 
IJF بعدها نامه ای منتشر کرد که در آن، طرف ایرانی تعهد داده بود منشور 
المپیک را زیر پا نخواهد گذاشــت. این نامه را شخص رضا صالحی امیری، 
رئیس کمیته ملی المپیک، در ملاقاتی که با ویزر در فجیره امارات داشــت، 
امضا کرده است. صالحی امیری بعدها در اظهارنظری به «شرق» گفت که 
نمی توانیم منشور المپیک را نپذیریم. با این حال کشکمش بر سر این داستان 
به جایی کشــیده شده که ورزش ایران برای رفع تعلیق فدراسیون جودو به 
دادگاه بین المللی حکمیت ورزش (CAS) شــکایت برد. فدراسیون جهانی 
جودو هم تا زمان رســیدگی به این پرونده در CAS، جودوکاران ایرانی را از 

حضور در تمامی تورنمنت ها محروم کرد.
 CAS توپ را به زمین فدراسیون جهانی انداخت

جودوی ایران در شــرایطی از شــهریور ۹۸ موقتا به حالت تعلیق رفت 
که زمان رســیدگی به این پرونده در CAS درســت یک سال بعد (شهریور 
۹۹) اعلام شــد؛ هرچند کرونا این زمان را چندباری دســتخوش تغییر کرد. 
نهایتا از ایران هیئتی شــش نفره که مقامات ارشد ورزش کشور بودند، مهیا 
شدند تا برای شــرکت در این دادگاه عازم لوزان سوئیس شوند. طرف دیگر 
دعوا، ســران فدراســیون جهانی جودو بودند که البته چند شهود ایرانی را 
هم همراه خود به این جلســه آورده بودند. ســعید ملایی که دلیل اصلی 
همه این جنجال ها بود، یکی از نفراتی بود که علیه ایران در دادگاه شهادت 
داد. وحید ســرلک و محمــد منصوری هم دو جــودکار و مربی پناهنده ای 
بودند که در اعتراض به سیاست عدم تقابل با ورزشکاران اسرائیلی به نفع 
فدراسیون جهانی جودو صحبت کردند. جلسه  ۹ساعته دادگاه بین المللی 
حکمیت ورزش در حالی به پایان رســید که در نهایت CAS گفت دو طرف، 
مشــکل رویارونشدن نمایندگان ایران و اسرائیل را با رایزنی حل کنند که کار 
به رأی دادگاه نکشــد؛ اما چون در عمل چنین اتفاقی نیفتاد، قرار بر این شد 
رأی دادگاه یــک ماه بعد اعلام شــود. صدور این رأی امــا از آن تاریخ برای 
ســه مرتبه به تعویق افتاد تا اینکه CAS دوباره توپ را به زمین فدراسیون 
جهانی انداخت. تنها حرکتــی که دادگاه عالی ورزش در این پرونده اعمال 
کرد، این بود که «تعلیق موقت» فدراســیون جودو را که زمانش به صورت 
نامحدود قید شــده بود، ملغی کرد. CAS بعد از صدور این حکم، پرونده را 
به فدراسیون جهانی جودو ارجاع داد تا تصمیم گیری نهایی درباره فعالیت 
بین المللی جودوی ایران در کمیته انضباطی این نهاد گرفته شــود. درواقع 
این پروســه پر از فراز و نشــیب ۱۸ ماهه بیهوده طی شــد تا درنهایت باز هم 
شخص ویزر و همکارانش حرف اول و آخر را درباره با بودن یا نبودن جودی 

ایران بزنند.
 فریبکاری در فدراسیون جودو

پرونده تعلیق فدراســیون جودوی ایران در حالی به منظور بررسی های 
بعدی بــه فدراســیون جهانــی جودو ارجــاع داده شــد که متأســفانه 

ایران که آرش  فدراســیون جودوی 
میراســماعیلی در رأس آن اســت ، 
بــا جمــلات و اظهاراتــی نه چندان 
دقیق و صحیــح، از رفع تعلیق این 
فدراســیون خبر داد. در شرایطی که 
اصــلا چنین موضوعــی در کار نبود 
و CAS تنهــا برای مــدت کوتاهی، 
تعلیق را برداشــته بــود. اینجا بود 
که انتشار متن انگلیسی رأی دادگاه 
CAS نشــان داد ابهامات این پرونده 
همچنان پا برجاســت و فدراســیون 
جودو دوباره به نقطه اول بازگشــته 
و راهــی جــز مصالحــه و توافق با 
از  ندارد.  فدراســیون جهانی جودو 
همــان روزی که پرونــده دوباره به 
کمیتــه انضباطی IJF عــودت داده 
شد، معلوم بود پرونده جودوی ایران 
نمی تواند مســیر امیدوارکننده ای را 
طی کند؛ چرا که شرط اول و آخر ویزر 
پرونده مسابقه دادن  این  برای بستن 
ایرانی ها با اسرائیلی ها در یک کشور 
ثالث و بی طرف اســت؛ شرطی که 
جزء خط قرمزهــای نظام جمهوری 
اســلامی ایــران اســت و پذیرفتنی 
از  نخواهد بود. فدراســیون جهانی 
اواسط اسفند ماه گذشته که پرونده را از دادگاه عالی ورزش تحویل گرفت، 
حدودا سه ماه روی این پرونده کار کرد تا اینکه روز پنجشنبه با انتشار خبری 
دوباره بر مواضع قبلی اش پافشــاری کرد و حکم به محرومیت چهارساله 
جودوی ایران داد. از آنجا که این فدراسیون از شهریور ۹۸ در تعلیق بوده، 
این محرومیت چهارســاله از آن زمان محاسبه می شود. فدراسیون جودو 
از روزی که حکم تعلیق تازه خــود را دریافت کرده ۲۱ روز فرصت دارد تا 
به رأی فدراســیون جهانی اعتراض کند. قرار است هفته آینده جلسه ای با 
حضور وزیر ورزش، رئیس کمیته ملی المپیک و وکلای پرونده برگزار شود 

تا ابعاد مختلف پرونده بررسی شود.
با روندی که این پرونده جنجالی در دو ســال اخیر طی کرده، دیگر نباید 
امیــدوار بود که تغییری در نتیجه آن حاصل شــود. حتی اگر دوباره کار به 
دادگاه عالی ورزش کشیده شــود. میراسماعیلی دراین باره می گوید: «وقتی 
فدراســیون جهانی یک پیش شرط ســنگین را که خط قرمز نظام جمهوری 
اســلامی اســت، مطرح می کند، طبیعتا دفاع از ارزش های کشــور برای ما 

اهمیت زیادی دارد».
  خطر تعلیق بیخ گوش کل ورزش ایران

باخت هــای عامدانه ملایــی و همچنین چند جودوکار دیگر کشــورمان 
به خاطر عدم رویارویی با اســرائیلی ها در چند سال اخیر به قدری تکرار شد 
که ویزر خیلی زودتر از مســابقات قهرمانی ۲۰۱۹ جهان، جودوی ایران را به 
تعلیق تهدید کرده بود اما حضور صالحی امیری در مســابقات فجیره باعث 
شد تا این اقدام مدتی به تعویق بیفتد. فهرست بلند بالایی که از جودوکاران 
پناهنده ایرانــی در اروپا وجود دارد، دلیل متقنی برای فدراســیون جهانی 
جــودو بود تا برگ برنده اش در دادگاه عالی ورزش باشــد و نتیجه را به نفع 
خودش تمام کند. مبارزه نکردن ورزشــکاران ایرانی با اسرائیلی ها دیگر مثل 
گذشــته نیست که بشود با مواردی از قبیل تمارض یا صدور گواهی پزشکی 
کاری را از پیش برد. بعد از رسانه ای شدن فیلم کشتی معروف «باید ببازی» 
کــه باخت عامدانه علیرضا کریمی مقابل حریف روس برای مواجه نشــدن 
با حریف اســرائیل ( در رقابت های امیدهای ۲۰۱۷ جهان) را نشــان می داد، 
جایگاه ورزش ایران به گونه ای در مجامع بین المللی متزلزل شــد که سیل 

تهدیدها ازسوی فدراسیون های جهانی به سمت آن روانه شده است.
شــطرنج و کشــتی دو فدراســیونی هســتند که در حال حاضر ازســوی 
فدراسیون های جهانی خود به تعلیق تهدید شده اند؛ مگر به شرط برگزاری 
دوستانه با ورزشکاران اسرائیلی. کمیته بین المللی المپیک به ایران هشدار 
داده در صورتی که نتواند مشــکل مبارزه با ورزشکاران اسرائیلی را حل کند، 
این احتمال وجود دارد کل ورزش کشــور را از حضور در بازی های آسیایی و 
جهانی محروم می کند. این در حالی اســت که مسئولان ورزش ایران اعتقاد 
دارند مبارزه نکردن با ورزشکاران اسرائیلی به اعتقاد خود ورزشکاران ایرانی 
برمی گردد و هیچ اهرم فشاری از سوی مسئولان روی آنها برای انجام چنین 

کاری نیست.

پرســپولیس در شــرایطی از رقابت هــای لیــگ 
قهرمانان آسیا برگشــت که در بین تیم های ایرانی از 
لحاظ امتیازگیری بهترین عملکرد را داشــت. این تیم 
در آخرین دیدار مرحلــه گروهی اش برابر الریان قطر 
بــه میدان رفت و با ارائه یک بازی چشــم نواز موفق 
شــد رقیب قطری را بــا نتیجه ۴بر۲ شکســت دهد. 
آن چهارگلی که شــاگردان یحیــی گل محمدی وارد 
دروازه رقیــب کردند، رأی به حکم صدرنشــینی این 
تیم در آســیا آن هــم با ۱۵ امتیــاز داد. این ۱۵ امتیاز 
به این معنی اســت که تیم آنها بیشترین امتیاز را در 
بین نمایندگان ایرانی در این رقابت ها کســب کرد و با 
کارنامه موفقی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا را 
به پایان برده. در این بین البته نکته ای که کمتر مورد 
توجه قرار گرفته، وضعیت پاداش سرخ پوشان ایرانی 
است. پرســپولیس طبق قواعد کنفدراسیون فوتبال 
آســیا به ازای هر برد در مرحله گروهی رقم ۵۰ هزار 
دلار پــاداش باید بگیرد. آنها از شــش بازی، پنج تا را 
بــا پیروزی ســپری کردند و فقط بازی برگشــت برابر 
الوحده را شکســت خوردند. این پنــج برد برای آنها 
رقم ۲۵۰ هزار دلار پاداش به همراه داشــته اســت. 
البته که دوباره طبق همــان قوانین مذکور، AFC به 
هــر تیمی که بتواند جواز صعود به مرحله حذفی را 
هــم بگیرد ۱۰۰ هزار دلار پــاداش دیگر هم می دهد. 
با حسابی سرانگشتی مشخص می شود که مأموریت 
پرســپولیس در لیــگ قهرمانــان آســیا و در مرحله 
گروهی این رقابت ها که به میزبانی هند برگزار شــد، 
برایش ۳۵۰ هزار دلار پاداش، علاوه بر صدرنشــینی 
داشــته است. رقم ۳۵۰ هزار دلار شاید به ظاهر عدد 

چندان درشتی نشود و با تبدیلش به تومان این روزها 
قریب به هشــت میلیارد تومان باشد؛ ولی کیست که 
نداند برای تیم های ایرانی که مشــکلات ریز و درشت 
مالی دارند، همین ۳۵۰ هزار دلار هم می تواند کمک 
شــایانی کند. البته با نگاهی به وضعیت درآمدزایی 
پرســپولیس در آسیا مشخص می شود این ۳۵۰ هزار 
دلار جدید، واقعا رقمی نیست! این تیم فصل گذشته 
با رســیدن به فینال آســیا توانســته دو میلیون دلار 
درآمدزایی کند و با عدد بسیار درشتی بازی های لیگ 
قهرمانان آسیا را به پایان برساند. نکته ناراحت کننده 
اما اینکه پرســپولیس نه دســتش بــه آن دو میلیون 
دلار رســیده و نه می تواند امیدی داشته باشد که این 
۳۵۰ هزار دلار جدید را بگیرد. دلیل این موضوع هم 
کاملا مشخص است: تحریم ها! در واقع کنفدراسیون 
فوتبال آســیا درســت مثل بزرگ ترش یعنی فیفا، از 
پرداخت پاداش تیم هــای ایرانی خودداری می کند و 
دلیل آن را تحریم های بانکی اعمال شــده علیه ایران 
می داند. با وجود اینکه آن عدد و رقم می توانســت و 
می تواند گره بسیاری از مشکلات پرسپولیس بگشاید 
ولی رسما دسترســی به آن غیرممکن است. هرچند 
در این بین پرسپولیس فقط توانسته بخشی از جرائم 
مالی اش را از طریق همین پاداش ها بپردازد؛ آن هم 
به صورت غیرمستقیم و از طریق کنفدراسیون فوتبال 

آسیا.
شرایط برای فدراسیون فوتبال ایران هم این روزها، 
مثل چند سال اخیر، شبیه به باشگاه پرسپولیس است 
و این نهاد هم نتوانسته پاداش صعود به جام جهانی 
را از فیفــا وصول کند. طلبی که فدراسیون نشــین ها 

مدعــی هســتند رقــم قابل توجهی اســت و اگر به 
حساب فدراسیون فوتبال واریز شود، بخش زیادی از 

مشکلات مالی این نهاد حل وفصل می شود.
ایــن بلوکه شــدن پول هــا در دو نهــاد AFC و 
فیفــا در حالی چند ســال اخیر تیم ملــی و تیم های 
باشــگاهی ایــران را عذاب داده که حــالا فوتبالی ها 
هم مثل بســیاری از صنوف دیگر، چشم به مذاکرات 
وین دارند. مذاکراتی که همین روز گذشــته مقامات 
آمریکایی خبر داده اند پیشــرفت قابل ملاحظه ای در 
آن صورت گرفته است. پرسپولیسی ها هم نیم نگاهی 

بــه روند این مذاکرات دارند و امیدوارند با برداشــتن 
تحریم های بانکی، یکی از مــواردی که طرف ایرانی 
در مذاکره روی آن پافشــاری می کند، بتواند طلبش 
از کنفدراســیون فوتبال آســیا را وصول کند. اگر این 
اتفاق رقم بخورد، در آینــده ای نزدیک، نه تنها ۳۵۰ 
هــزار دلار مذکــور بلکه بخش زیــادی از دو میلیون 
دلار طلــب قبلی این باشــگاه هم بدون دردســر به 
حساب پرســپولیس واریز می شود و این تیم می تواند 
با مدیریت صحیح، زخم های بی شــمار مالی را که بر 

تنش مانده درمان کند.

جنجال در جودو؛ تعلیق قطعی تا ۱۴۰۲!
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